
DO LETA 1980 TUDI V POLJU
NOVA AVTOMATSKA TELEFONSKA

CENTRALA
S tretjega zasedanja skupšdne

območne SIS za PTT promet
Ljubljana konec junija posredu-
jemo nekaj pomembnejših iz-
vlečkov, ki bodo najbrž zanimali
tudi naše br&lce.

Leta 1976 ugotavljamo, da je v
glavno ccntralo priključcnih 48
telefonskih avtom&tskih ccntral s
skupno kapacilcto 57.520 prik-
Ijučkov. Najpomembnejše so po-
večave ATC Vič za 3.000 in Šen-
tvid za 2.000 številk. Še vedno pa
je okrog 20.000 prošenj nerešc-
nih.

Od 1. 1973 dalje je bila plani-
rana 401 medkrajevna javna tele-
fonska govorilnica. realiziranih
pa je bilo le 15. Problem nastaja
predvsem zato, ker ni odobren
uvoz govorilnic.

Javne govorilnice za krajevni
promet bomo skušali dobiti v EI
Niš, ki jih je začela proizvajati.

Srednjeročni program razvoja
poštnega, telegrafskega in tele-
fonskega prometa ter kaparitet
na območju podjetja za PTT
promel Ljubljana za obdobje
1976—80 daje močan pondarek
razvoju lclcfonske mreže. To je
razumljivo, saj potrebe po tele-
fonskih priključkih ialei prese-
gajo sedanje možnosti. Z realiza-
rijo tega programa bomo na po-
dročju mesta Ljubljana zgradili
štiri nove avtomatske lelefonske
cenlrale — Dravlje, Črnuče,
Polje in Rudnik — ler povečali
kapacilete šestih leiefonskih cen-
trai. V mestn bo tako pridoblje-
nih 32.600 novih (elefonskih
priključkov. Poleg tega bomo na
področju občinskih skupščin po-
večaH obsloječe telefonske cen-

trale za novih 11.100 telefonskih
priključkov.

Na vseh relacijah med glavno
avtomatsko telefonsko centralo v
Ljubljani in vozlišči (razen Litije)
so položeni omrežni skupinski
kabli. Do vseh vozelnih ATC so
zgrajene nove radiorelejne zveze
s po 120 kanali. V Mostah je po-
stavljena nsjmodcrnejša elek-
tronska centrala Mctaconta 10 C,
ki deluje kot rajonska ATC.

Od vseh orgnnizacij, ki naj bi
pocipLsale spoimum o financira-
nju programa razvoja PTT
1976—1980, je sposobnih kriti
obveznosti le 1443, od leh pa jih
je podpisalo sporazum le 613. Po
pienu za leto 1977 naj bi bilo
združenih sredslcv uporabnikov
7 milijard, zbrnnih pa je le
18.008.344,29 din. Glede na
tako stanje se bo treba odločiti,
ali najcti dodalne kredite ali se
odločiti za novc oblike združcva-
nja sredslcv.

Navzoči delegati so menili:
— nadaljuje n»j se akdja za

podpis sporazuma o flnanciranju
programa razvoja PTT prometa
za obdobje 1976—1980, pri
čemer naj hi sodelovale tudi
ustrczne družbenopolitične or-
ganizadje,

— poleg sporazuma velja pri-
praviti nov predlog za soGnanri-
ranje razširitve PTT kapacitet pri
listih uporabnikih, ki so na to pri-
pravljeni,

— za manjkajoča sredstva, ki
so jih zbrali uporabniki, je treba
najeti prcmostitvene kredite,

— doslej zbrana sredstva upo-
rabnikov naj se porabijo za ob-
jekte skupnega pomena.


